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Abstract (en)
The bag (1) has a flexible tubular wall including an inner part (11) closed by a cord (6) that is blocked in closed position by a clamcleat (5). A
maintaining unit has an opening tab (7) that is placed near the clamcleat to maintain a part of a free end (63) of the cord leaving from the clamcleat,
in a coinciding axis of the clamcleat between the wall and the tab. The tab has a reversible fixation unit (73) e.g. Velcro(RTM: hook and loop
fastener) for maintaining the tab against the wall while being partially disconnected from the wall.

Abstract (fr)
L'invention concerne un sac (1) pour conteneur de déchets, constitué par une paroi tubulaire souple dont la partie inférieure (11) peut être fermée à
l'aide d'une corde (6) faisant le tour de la paroi tubulaire, la corde pouvant être bloquée en position fermée par un taquet coinceur (5), des moyens
(7) étant prévus pour maintenir la corde (6) dans le taquet coinceur (5). Conformément à l'invention, les moyens de maintien (7) sont munis de
moyens (8) pour les ouvrir à distance.
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